
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.3.3.2024          
 

Protokół Nr 3/24 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy 
ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  

z dnia 17 września 2024 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji 
Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski odbyło się w siedzibie 
Urzędu Miasta Bielsk Podlaski, przy ul. Kopernika 1, sala nr 302 w godz. 09:00 – 09:30. Według listy 
obecności obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji Piotr 
Pawluczuk, Członkowie Komisji Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Romuald 
Margański, Alina Niegierewicz, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos, Sekretarz Miasta 
Jolanta Mierzwińska i Skarbnik Miasta Anna Szkoda (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
papierowej wersji protokołu). 

 
Dotyczy punktu nr 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła trzecie posiedzenie Komisji. 
Poinformowała mieszkańców miasta i osoby oglądające przebieg posiedzenia, że wszystkie 
posiedzenia Komisji będą transmitowane i udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie 
internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi ani osobami publicznymi jest 
równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za 
pośrednictwem kamery. Przypomniała członkom Komisji, aby nie upubliczniali danych osób 
fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną 
ujawnione.  
Powitała wszystkich zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odczytała zaproponowany porządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Promocja miasta Bielsk Podlaski – informacja na temat działań w tym zakresie oraz 

współpracy z miastami partnerskimi za okres od 1 września 2023 r. do 31 sierpnia  
2024 r.  
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6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś ma zastrzeżenia do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag uznała, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
Następnie poprosiła członków Komisji o sprawdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum”. 
Stwierdziła, że jest 8 osób. Poinformowała, że Pan Artur Żukowski ze względu na sytuację rodzinną 
może się spóźnić parę minut.  
 
Członek Komisji Artur Żukowski przybył na posiedzenie Komisji, w związku z tym Przewodnicząca 
Komisji Eugenia Kruk poprosiła członków Komisji o ponowne sprawdzenie obecności za pomocą 
zakładki „Kworum”.  Stwierdziła, że jest 9 osób, czyli wszyscy są obecni.  
 
Dotyczy punktu nr 3 
Przyjęcie Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję i 
poddała pod głosowanie projekt protokołu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 2/24 z posiedzenia Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że protokół został przyjęty. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że VI Sesja Rady Miasta odbędzie się 24 
września 2024 r. o godzinie 9:00.  
 
Ewaluacja końcowa realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski” za okres 
2017 – 2023. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, iż przedłożony materiał mieści się na 55 stronach. 
Ukazuje on zarówno cele główne, działania, trafność interwencji rewitalizacyjnej, ocenę skuteczności 
podjętych działań, ocenę procesu zarządzania programem i rekomendacje. Dodała, że raport 
końcowy sporządzono po siedmiu pełnych latach badań.  
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Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożonym materiałem. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda oznajmiła, że omówi tylko tak ogólnie, nie będzie przedstawiała 
wszystkich zmian, ponieważ one są opisane w objaśnieniach do zmian w budżecie. Dodała, że we 
wrześniu chcieliby zrobić uporządkowanie budżetu, żeby widzieć, ile tych środków tak naprawdę 
brakuje. Zauważyła, że zarówno po stronie zwiększeń, jak i zmniejszeń są podane nawet małe kwoty, 
jednak to wszystko jest robione po to, żeby urealnić budżet, wyczyścić wszystko po obu stronach i 
wychwycić, czego jest albo za dużo, albo gdzie brakuje poszczególnych kwot.  
Poinformowała, że jeśli chodzi o większe kwoty, to po stronie dochodów zwiększają plan o 170.000 zł 
z tytułu odsetek od środków zgromadzonych na rachunku bankowym. Wyjaśniła, że dochody oraz 
realizacja zadania „Cyberbezpieczny Samorząd” były planowane w dwóch latach, jednak z uwagi na 
to, iż środki otrzymano w jednym roku – 2024, dlatego też w tym roku proporcjonalnie postarają się 
zrealizować jak najwięcej wydatków. W związku z powyższym na realizację wspomnianego zadania 
zwiększają maksymalnie nie tylko dochody bieżące (o 197.625 zł) i majątkowe (o 182.001 zł), ale też 
wydatki. Poinformowała, że kolejna kwota po stronie dochodów – 72.582 zł wynika z rozliczenia 
końcowego płatności za 3 Programy Erasmus+, które były realizowane w latach poprzednich, jednak 
dopiero w tym roku otrzymują ostatnią płatność.  
Oznajmiła, że planują uzyskać 27.130 zł od Gminy Wiejskiej Bielsk Podlaski na realizację przewozów 
komunikacją miejską w listopadzie i grudniu, ponieważ autobusy miejskie jeżdżą również po terenie 
wiejskim. Wyjaśniła, że umowa z Przedsiębiorstwem Komunalnym była podpisana do końca 
października i dotychczas w budżecie nie były zabezpieczone środki na kolejne 2 miesiące. 
Oznajmiła, że z nieprzewidzianych dotychczas wydatków bieżących planują przeznaczyć 70.000 zł na 
remont kanalizacji deszczowej na ul. Północnej wraz z odtworzeniem nawierzchni, która podobno 
jest w tak złym stanie, że się zapada. Dodatkowo poinformowała, że chcą przeznaczyć 10.640 zł na 
zakup dostępu do programu elektronicznego obsługi arkuszy organizacyjnych w szkołach.  
Wyjaśniła, że 320.000 zł będzie przeznaczone na wypłatę dotacji dla podmiotów prowadzących 
niepubliczne przedszkola. Oznajmiła, że wspomniane wcześniej dochody uzyskane od Gminy 
Wiejskiej Bielsk Podlaski w kwocie 27.130 zł zabezpieczają również w wydatkach na realizację 
przedmiotowego zadania. Dodała, że ogólnie na umowę z Przedsiębiorstwem Komunalnym 
przeznaczają kwotę 247.670 zł.  
Poinformowała, że wydatki majątkowe zwiększają o 5.904 zł na przebudowę ul. Cegielnianej. 
Dodatkowo zmniejszają wydatki na ul. Prusa o 782 zł. Oprócz tego zwiększają plan wydatków o 8.000 
zł na budowę oświetlenia i monitoringu miejskiego. Oznajmiła, że wynik budżetu pozostaje bez zmian 
– 2.400.000 zł nadwyżki, która zostanie przeznaczona na spłatę pożyczki i wykup obligacji. Dodała 
jednak, że to nie są ostatnie znaczące zmiany. Wyjaśniła, że oczekują na zastrzyk środków z zewnątrz, 
na dofinansowanie i wszystko wskazuje na to, że otrzymają dodatkowe środki z budżetu Państwa, 
ponieważ po oszacowaniu tego, jakie zapotrzebowanie złożyli dyrektorzy jednostek organizacyjnych 
Miasta, brak w budżecie jest niestety znacznie, znacznie większy. 



4 
 

Protokół Nr 3/24 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji 
Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 17 września 2024 r. 

 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czym podyktowana jest dotacja dla Przedsiębiorstwa 
Komunalnego w kwocie prawie 250.000 zł? Z czego ona wynika?  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że jest to zabezpieczenie środków na przejazd autobusów 
miejskich w listopadzie i w grudniu, ponieważ umowa była podpisana tylko do października.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wywnioskowała, że nie tylko Gmina ma zapłacić, ale Miasto 
również.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na  
2025 r.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że nasze miasto znalazło się w gronie 139 miast 
średnich uprawnionych do udziału w naborze do Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast i 
może ubiegać się o pieniądze zewnętrzne w wysokości od 44 mln zł do 80 mln zł. W związku z tym 
Miasto może wnioskować o dofinansowanie na realizację kompleksowego projektu z różnych działań, 
m.in. zdrowia, pomocy społecznej, transportu publicznego, energetyki, jednak każdy wniosek musi 
spełniać 2 kryteria – upowszechnienie wyłączenia społecznego oraz upowszechnienie kwestii 
łagodzenia klimatu. Zauważyła, że Miasto złożyło kilka projektów, m.in. do Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Podlaskiego w Białymstoku, do Ministerstwa Sportu i Turystyki, a także do Urzędu 
Wojewódzkiego w Białymstoku. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na 2025 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Bielsk Podlaski”. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że przedmiotowa aktualizacja została wyłożona na 
21 dni do publicznego wglądu, jednak nie wpłynął żaden wniosek. Przypomniała, że aktualizacja była 
opracowana przez Regionalne Centrum Energetyczne z Bartąga na podstawie umowy zawartej z 
jeszcze poprzednim Burmistrzem Miasta Panem Jarosławem Borowskim i Skarbnikiem Miasta Panią 
Anną Szkodą, a Panem Łukaszem Przybylskim. Zauważyła, że przedmiotowe opracowanie składa się z 
11 rozdziałów i zawiera szeroki opis różnych elementów związanych z naszym miastem, a także 
wyczerpujące informacje dotyczące powyższej tematyki.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
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i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Bielsk Podlaski”. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że został złożony wniosek przez mieszkańców 
o nadanie zaproponowanej przez nich nazwy (ul. Sąsiedzka) drodze wewnętrznej zlokalizowanej w 
obrębie ewidencyjnym nr 001 HOŁOWIESK i oznaczonej  nr ewidencyjnym 113/7, która przylega do 
ul. Kleszczelowskiej. Przypomniała, że Komisja rozpatrywała wspomniany wniosek na poprzednim 
posiedzeniu. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników w ramach wyborów uzupełniających. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, ze przedmiotowa uchwała dotyczy wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim, ponieważ należy wybrać jeszcze trzech 
ławników. Zauważyła, że zgłoszono trzy osoby, jednak jedna osoba nie spełniała wymogów, w 
związku z tym będą głosować w odniesieniu do dwóch osób. Dodała, że z tego co zrozumiała, jest 
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jeszcze jeden wakat. Stwierdziła, że członkowie Komisji znają te nazwiska, dlatego też nie będzie ich 
publicznie przytaczać.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników w ramach wyborów uzupełniających. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, iż Komisja jednogłośnie uznała, że te dwie osoby mają być ławnikami w Sądzie 
Rejonowym. 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska sprostowała, że członkowie Komisji właśnie zaopiniowali 
projekt uchwały, a nie głosowali nad nazwiskami. Głosowanie tajne odbędzie się na sesji. Taki jest 
ustawowy wymóg.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady 
Miasta Bielsk Podlaski.  
 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że z dniem 4 września 2024 r. wygasł mandat 
radnego Tomasza Hryniewickiego i w konsekwencji odwołuje się go ze składu Komisji Finansów i 
Budżetu Miasta, której był członkiem.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady 
Miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 
Podlaski. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że należy przegłosować przedmiotowy projekt 
uchwały z tego samego powodu, co poprzednio (radny Tomasz Hryniewicki był również członkiem 
Komisji Rewizyjnej). 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 
Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk stwierdziła, iż członkowie Komisji na pewno zapoznali się z 
przedmiotową skargą oraz z propozycją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z uzasadnieniem.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Alina Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Artur Maciej 
Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
Promocja miasta Bielsk Podlaski – informacja na temat działań w tym zakresie oraz współpracy z 
miastami partnerskimi za okres od 1 września 2023 r. do 31 sierpnia 2024 r.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że, przedmiotowa informacja za dany okres została 
przedstawiona dosyć szczegółowo, obejmuje działania promocyjne Miasta, współpracę 
międzynarodową oraz podsumowanie. Są wyszczególnione działania, które dotyczą poszczególnych 
sfer promocyjnych, a także międzynarodowych, trochę okrojonych w tym czasie, ponieważ z uwagi na 
sytuację polityczną część międzynarodowych partnerów została odwołana. Zauważyła jednak, że 
Szkoła Podstawowa Nr 5 współpracuje z Chorwacją oraz podjęła nową współpracę z pozaeuropejskim 
krajem – z Kenią. Dodatkowo Pływalnia Miejska Wodnik zorganizowała Mecz Pływacki dla 
zawodników nie tylko z Polski, ale również z Litwy i Łotwy.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Dotyczy punktu nr 6 
Dyskusja, wolne wnioski i sprawy różne.  
 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy skweru zlokalizowanego na gruntach gminnych (dotyczy 
proponowanej nazwy - skwer Przedsiębiorców). 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że Burmistrz Miasta przekazał do 
zaopiniowania wniosek o nadanie nazwy „Przedsiębiorców” skwerowi zlokalizowanemu we 
wschodniej części miasta w obrębie ewidencyjnym nr 3, z numerem ewidencyjnym działki 3474/12. 
Wspomniany skwer przylega m.in. do ul. Technicznej. Stwierdziła, że zaproponowana nazwa zapewne 
wynika z prowadzonej działalności gospodarczej w tym rejonie. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała przedmiotowy wniosek pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy skweru zlokalizowanego na gruntach gminnych (dotyczy 
proponowanej nazwy - skwer Przedsiębiorców). 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Tarasiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie rozpatrzyła ww. wniosek. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję na temat wolnych wniosków i spraw 
różnych.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podziękowała 
wszystkim za pracę, pożyczyła miłego dnia i zamknęła obrady Komisji. 
 
Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
A. Andrejuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta 

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi 
 

Eugenia Kruk 
 


